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§ 1 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkändes. 

 

§ 2 Val av justerare och tid för justering 

Ordförande Kerstin Järneberg och ledamot Carita Mandelin 

utsågs att justera protokollet fredagen den 11 december. 

 

§ 3 Anmälan av protokollet från förra mötet 

Protokollet från rådets möte den 9 november anmäldes och lades 

till handlingarna. 

 

§ 4 Dagens gäst: Atrium 

Stefan Karlsson och Annette Karlsson från Atrium gästade rådet. 

Ombyggnaden på nedre botten i centrum är inne i sin slutfas. På 

fredag den 11 december öppnar den sista restaurangen som är 

tänkt på nedre botten.  

Atrium har också renoverat hissar och hissarna ska fungera även 

med hjälpmedel såsom stor elrullstol. 

Toaletter finns nu vid tre ställen, de nyaste vid garaget där det 

blivit två vanliga och en handikapptoalett. Ovanför Burger King 

och ovanför informationsdisken finns de andra. 

Rådet frågade om nivåskillnaderna som finns på lite olika ställen 

och Stefan berättade att när projektgruppen som har hand om 

ombyggnaden är färdiga på bottenplan ska det ske en besiktning.  

Rådet påpekade också att restaurang Tapas vin och Deli inte har 

stolar med ryggstöd, Annette tar med sig frågan och ska prata 

med restaurangen. 

Vid gul och grön entré finns ingen möjlighet att sitta ner och 

vänta på färdtjänsten. Stefan tar med sig frågan för att se om det 

är möjligt att få plats med sittplatser vid dessa entréer.  

Rådet tackade för besöket och önskade god jul och gott nytt år. 

Rådet bjuder in Atrium under våren nästa gång. 

 

 

§ 5 Dagens gäst: Kommunpolisen 

Lämnade återbud till dagens möte, rådet bjuder in 

kommunpolisen under våren 2016. 
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§ 6 Ärenden till nämndsammanträdet den 16 december 

2015 

Ärende nr 2: Verksamhetsplan och budget för 2016 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 5: Stadsdelsnämndens pensionärsråd 2016 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 9: Program för upphandling och inköp samt klausul 

om antidiskriminering och meddelarfrihet 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 10: Riktlinjer för hälso- och sjukvårdsdokumentation 

inom Stockholms stads särskilda boenden enligt socialtjänstlagen 

och LSS, dagverksamheter enligt socialtjänstslagen och daglig 

verksamhet enligt LSS 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 12: Motion (C) om inkluderande design 

Rådet tycker att alla bänkar och stolar ska vara tillgängliga för 

alla. 

 

 

§ 7 Brukarundersökningar funktionsnedsättning 2015 

Rådet tycker det är svårt att få en överblick på denna 

undersökning. Rådet önskar en mer objektiv undersökning som 

kan jämföras med övrig befolkning. I undersökningen finns det 

vissa ord som är på enklare språk men det borde finnas en lättläst 

version. 

 

§ 8 Information från förvaltningen 

Det är fortfarande ett stort tryck på enheten för ensamkommande 

barn/ungdomar. Det kommer cirka fem till 10 barn i veckan. 

Avdelningschefen gick igenom verksamhetsplanen för 2016. 

Avdelningschefen framförde tillsammans med rådets ordförande 

ett önskemål från Farstas pensionärsråd att planera in ett 



Farsta stadsdelsnämnd 

Rådet för funktionshinderfrågor 

Protokoll 

2015-11-09 

Sida 4 (5)  

 

 

 

Justerarnas signaturer 

 

gemensamt möte med Atrium för att prata tillgänglighet.  

 

Balanslistan uppdaterades, Bilaga  

 

 

§ 8 Rapporter 

Planeringsdagen med nämnden Verksamhetsplan 2016. Rådet 

lämnade in sina synpunkter efter dagen. Här kommer en 

sammanfattning av dessa: 

Enkäter som skickas ut måste göras mer tillgängliga för brukarna. 

Fler tillgängliga lokaler i stadsdelen. 

Föreningar behöver billiga eller kostnadsfria lokaler. 

Rådet bör finnas med i ett tidigt stadium vid planering av 

verksamhet som rör rådets intresseområde. 

Gruppbostäder med billigare hyror. 

Befintliga verksamheter behöver arbeta mer med 

brukarinflytande. 

Barn med funktionsnedsättning ska tidigt få stöd och de 

hjälpmedel de behöver för att få möjlighet att utvecklas. 

 

 

§ 9 Övriga frågor 

Ordförande i rådet har fått samtal från medborgare i Farsta som 

hade lite frågor om bland annat snöröjningen i Hökarängen och 

att det i ett hyreshus ska bytas nyckelsystem till aptusbrickor. 

Angående snöröjningen så är frågan om varför det är sämre 

snöröjning i ytterstadsområdena än i innerstaden. Låssystem som 

ska bytas ut, där oroar sig medborgaren för att inte kunna ta emot 

besök då hon bor tre trappor upp utan hiss och har problem med 

att gå i trappor. Ordförande återkopplar till medborgaren var hon 

kan vända sig. 

Om det blir en snörik vinter kan rådet bjuda in ansvariga från 

staden till ett möte tillsammans med pensionärsrådet.   

 

§ 10 Nästa möte 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 25 januari 2016. 
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§ 11 Avslutning 

Ordföranden avslutade mötet och önskade alla en god jul och gott 

nytt år. 

 

 


